

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
PAIX-TRAVAIL-PATRIE

MINISTERE DES FINANCES

DIRECTION GENERALE DES IMPÔTS

CELLULE DE L'INFORMATION ET DE LA COMMUNICATION

N° 000000251 MINFI/DGI/CIC

REPUBLIC OF CAMEROON
PEACE-WORK-FATHERLAND

MINISTRY OF FINANCE

DIRECTORATE GENERAL OF TAXATION

Yaoundé, le 11 JAN 2021

COMMUNIQUE RADIO/PRESSE

Le Ministre des Finances porte à la connaissance des contribuables des Centres Divisionnaires des Impôts (CDI) des villes de Yaoundé, Douala, Bamenda et Limbé que la mise en œuvre des téléprocédures (télédéclaration et paiements électroniques) sera effective dans leurs Centres des impôts respectifs dès le 15 janvier 2021.

A cet effet, les **dates limites de déclarations et paiements** des impôts et taxes au titre du premier trimestre 2021 légalement fixées au 15 de chaque mois pour ces contribuables, sont reportées respectivement à la fin de chaque mois comme suit :

- 31 janvier 2021 ;
- 28 février 2021 ;
- 31 mars 2021.

Cette mesure exceptionnelle vise à accompagner les intéressés durant la phase d'initiation aux **téléprocédures** des impôts et taxes.

La réforme des téléprocédures ainsi enclenchée sera étendue aux CDI des chefs-lieux des régions à compter du 1^{er} avril 2021 et à tous les autres CDI dès le 1^{er} juillet 2021.

Le Ministre des Finances compte sur le civisme fiscal de tous.




Louis Paul MOTAZE

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
PAIX-TRAVAIL-PATRIE

MINISTERE DES FINANCES

DIRECTION GENERALE DES IMPOTS

CELLULE DE L'INFORMATION ET DE LA COMMUNICATION

REPUBLIC OF CAMEROON
PEACE-WORK-FATHERLAND

MINISTRY OF FINANCE

DIRECTORATE GENERAL OF TAXATION

Yaoundé, le 11 JAN 2021

RADIO/PRESS RELEASE

As part of the implementation of the first phase of electronic filing procedures within the Divisional Tax Centers (DTC) in the cities of Yaoundé, Douala, Bamenda and Limbe,

The Minister of Finance hereby informs the taxpayers of the **DTCs concerned**, that the **deadlines for the filing and payment** of taxes and duties for the first quarter of 2021 as fixed by law on the 15th of each month, are respectively postponed at the end of each month as follow :

- **31st of January 2021 ;**
- **28th of February 2021 ;**
- **31st of March 2021.**

This exceptional measure aims to support the taxpayers concerned during the initiation phase of the **electronic filing and payment procedures** of taxes and duties.

The reform of electronic procedures thus initiated will be extended to DTCs of Regional Headquarters from April 1, 2021 and to all other DTCs from July 1, 2021.

The Minister of Finance counts on the compliance of all and sundry.




Louis Paul MOTAZE